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Jelen vannak:  Bódi Zsolt, Császár Zoltán, Dr. Csetneki Attila, Farkas Attila, 

Földvári Győző, Juhász Ádám, Keresztes Zoltán, Komlósi 
Csaba, Kovács-Csatlós Tamás, Lombeczki Gábor, Minczér 
Gábor, Mirkóczki Ádám, Mirkóczki Zita, Oroján Sándor, 
Orosz Lászlóné, Dr. Pápai Ákos, Dr. Pócs Alfréd, Sós Tamás  

 
 
Tanácskozási joggal: Dr. Bánhidy Péter 

jegyző  
 
Jegyzőkönyvvezető:   Orosz Helga Zsuzsanna  
 
 
 
Mirkóczki Ádám 
Tisztelettel köszönti a közmeghallgatáson megjelent Képviselő Hölgyeket és Urakat, a 
meghívott szakembereket, a társszervezetek képviselőit. 
Külön tisztelettel köszönti a jelenlévő egri lakosokat. 
Felkéri Tóth Beátát, hogy moderátorként segítse a zökkenőmentes lebonyolítást. 
 
 
Tóth Beáta 
Tisztelettel köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket. 
Köszönti a jelenlévő meghívott vendégeket: 

• Eger Rendőrkapitányság részéről Kovács József rendőr ezredes, 
kapitányságvezetőt 

• Egri Katasztrófavédelmi Kirendeltség részéről Mérai Péter tűzoltó alezredes, 
kirendeltség-vezetőt 

• Heves Megyei Vízmű Zrt. – Egri Üzemegység részéről Bárdos Zsolt 
üzemvezető főmérnököt 

• EVAT Egri Vagyonkezelő és Távfűtő Zrt. részéről Szűcs Tamás 
vezérigazgatót 

• Eger Termál Kft. részéről Molnár László ügyvezető igazgatót 

• Volánbusz Zrt. Egri Területi Igazgatóság részéről Tóth Zoltán Heves 
vármegyei forgalmi üzemvezetőt 

• OPUS TIGÁZ Zrt. részéről Ivicz Tibor egri üzemvezetőt 

• MVM ÉMÁSZ Áramhálózati Kft. részéről Pap László területi csoportvezetőt, 
Roppantó Orsolya kiemelet ügyfélmenedzsert 

• Városgondozás Eger Kft. részéről Eger István Renátó ügyvezető igazgatót 
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• Egri Közszolgáltatások Városi Intézménye részéről Szabó László igazgatót 

• Eger Város Hegyközsége részéről Tarsoly József hegybírót 

• Egri Tankerületi Központ részéről Borbély András szakmai vezetőt 

• Heves Megyei Szakképzési Centrum részéről Hadobás Zoltánt 

• Egri Tankerületi Központ részéről Ballagó Zoltán tankerületi igazgatót 

• Egri TISZK Közhasznú Nonprofit Kft. és az EV Kft. részéről Takács Zoltán 
ügyvezető igazgatót 

• Egri Városi Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. részéről Törőcsik Gábor 
ügyvezetőt 

 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 189-es törvény 54 §-a, és Eger 
Megyei Jogú Város Alapokmányának 10.§-a alapján tartják a közmeghallgatást. 
A helyi lakosság és a helyben érdekelt szervek képviselői felszólalási jeggyel helyi 
közügyeket érintő kérdéseket és javaslatokat tehetnek a Közgyűlés tagjaihoz és a 
helyben érdekelt szervezetek képviselőihez. 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy felszólalási jegyet a terem bejáratánál lehet igényelni 
és kitöltve ugyanott leadni. Egy hozzászóló egyszer szólalhat fel, mely felszólalás 
keretében bármennyi ügyre kitérhet, együttesen legfeljebb 6 percben. A felszólalókat 
név szerint szólítják. 
Felhívja továbbá a figyelmet, hogy a felszólalás kapcsán vitának nincs helye. Kéri, hogy 
a hozzászólásaikat személyeskedés nélkül mondják el. Aki nem közérdekű ügyben 
szólal fel, vagy személyeskedő, illetve személyiségi jogokat sértő kifejezéseket használ, 
attól megvonják a szót. Az elhangzott javaslatokra, kérdésekre válaszadás a felszólalást 
követően szóban, vagy 15 napon belül írásban történik.  
Tisztelettel kéri az elhangzottak betartását. 
 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Vankó László egri lakos részére a 25. 
sz. főútvonal problémái, Mátyás király úti jelzőlámpák összehangolása és a Lajosvárosi 
piac lehetőségei témákban. 
 
Vankó László 
Tisztelettel köszöntötte a közmeghallgatás résztvevőit.  
Ebben az ügyben már felszólalt. Tudja, hogy nem a közgyűlés és a polgármester 
hatáskörébe tartozik a téma; így a 25. sz. főútnak ez a 9 km-es szakasza, ami a városon 
átmegy, a Magyar Közút Nonprofit Kft.-hez tartozik. Írt júniusban a Magyar Közút 
Nonprofit Zrt.-nek egy levelet a burkolati hibák miatt. A folyamatosan végzett 
útellenőrzések során figyelemmel késérik a hibákat, az átkelési szakaszon a burkolati 
hibák javítására kell, hogy orientálódjanak. Neki ezzel volt problémája akkor is. Például 
a vízelnyelő lefolyók, nagy rácsok, amik nagyon be vannak süllyedve az útba, nincsenek 
egy szintben az úttal. Nem tudja, milyen technológia van erre. Nehéz, több tíz tonnás 
autók, buszok közlekednek rajta. 5 kerékkel végig mennek a besüllyesztett rácson, 
konkrétan a Vörösmarty 83. előtt már legalább egy hónapja be van szakadva ez a rács. 
Azt a megoldást csinálták, hogy csak egy figyelmeztető táblát tettek ki. Szerinte ez nem 
jó megoldás, kevés; jön a tél, megint nem tudnak meleg aszfaltozni. Nem tudja ki 
ebben az illetékes, hová kell még fordulni, ha a nonprofit kft nem tud semmit tenni. 
A másik dolog, hogy a felújítási projekt listában nem szerepelnek, mert a magyar falu 
programban ez nem szerepel. Ez egy másodrendű főút és a minisztérium hatásköre 
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alatt ill. a magyar falu programban ők erre nem kaptak projektet, tehát ezzel meg van 
oldva a probléma. Az elkerülő út is ott van. A kettő nem tudja, mennyire függ össze. 
Mindent megemlítenek a levélben. Kérte, konkrétan előtte is van egy buszmegálló, 
ahol meg vannak süllyedve ezek a rácsok. Mellette 5-15 cm-es nyomvályúk vannak az 
úton, és ott, amikor nagyobb eső van, a víz megáll a nyomvályúban és a buszmegállót 
egy az egyben beteríti. Nem tudja, milyen megoldások lehetnek erre. Hajnal 5-kor 
jönnek a nagy puttonyos autók. Kellemetlen, nagyon, ahogy belemennek a 
besüllyedésekbe.  
A vízelnyelő rácsok, fedlapok: azok is olyanok, amilyenek. Kismotorkerékpárral már 
belezakkant egy ilyenbe. A gumit ki kellett cserélni; hová menjen, hogy cseréljék ki a 
gumiját? Vizes úton balesetveszélyes. Közlekedik motorral, autóval. Azt is kérte 
igazgató úrtól, Szabó Zoltántól, hogy vegye már a fáradtságot, hogy autóbusszal utazza 
végig ezt a 9 km-es szakaszt. Az ember gerincét szétrázza. Ha valami síkba van, akkor 
annak ott is kellene lennie. 
Másik téma: Felnémet, Egri út, megállni tilos táblák. Az előzőekben is kérte, hogy 
tegyenek ki megállni tilos táblákat, mert a családi házak előtti részeket parkolónak 
használják az emberek. A szélső sávot lefoglalják teljes mértékben. A Szilvásváradi 
Lovasnapok miatt is elég nagy a turista forgalom. Arra hivatkoztak, megvizsgálták, ha 
kinyitnák a sávot - a megállni tilos táblát, egyedül a gyalog-átkelőhöz tettek - akkor 
balesetveszélyes lenne, mert megnőne a forgalom. Emerre nem nő meg? Nem a 
megoldást keresik, hanem a kifogást. Ezt sem tudja elfogadni igazából. 
Miért nincs lehetőség viszontválaszra? Milyen jogszabály határozza ezt meg? Jó volna, 
ha lenne egy ilyen. Megköszönte a felszólalási lehetőséget. 
 
Mirkóczki Ádám 
Megköszönte a jelenlétet és a hozzászólást.  
Elmondta, nagyon szomorú, amikor ilyen esetekről hall, mivel a kompetenciájuk annyi, 
mint a felszólalóé. Állami utakról van szó, az önkormányzat semmit nem tud tenni. 
Csak jelezni tudják a közútnak folyamatosan ezeket a problémákat. Ha lenne a 
birtokukba, mint ahogy nincs, egy aszfaltkeverő üzem és mindenfajta eszköz, amivel 
lehetne ezeket a problémákat orvosolni, akkor sem nyúlhatnának hozzá. Szomorú 
helyzet, napi szinten találkoznak vele, mindannyian itt közlekednek gyalog, bringázva, 
autóval városszerte és ugyan ezekkel a szomorú esetekkel, jelenségekkel találkoznak. 
Megteszik a jelzéseket. Az, hogy milyen választ adott az érintett szerv, ugyanezeket 
szokták megkapni, hogy kormányzati kompetencia az adott térségben, megyében 
milyen szakaszokat, utakat, településeket összekötő x számú utat javítanak fel állami 
pénzből és a közút csak azokat ruházza be. Mellesleg nekik bizonyosan van egy 
költségkeretük az extrém balesetveszélyes helyzetekre, mint egy vis mayor helyzetre, 
hogy azonnal kezeljék. Az az ő kompetenciájuk. Javasolta, hogy az önkormányzatnál 
magasabb szintű segítségért folyamodjon, a térség országgyűlési képviselőjéhez, dr. 
Pajtók Gábor úrhoz, mert ezeket a központi költségvetésből kell a közúton keresztül 
kezelni vagy orvosolni.  
Akármely település lakosa az ottani önkormányzathoz fordul, ez így van rendjén, de 
sajnos ez nem önkormányzati kompetencia. Nem tud más választ adni, de 
természetesen, ha a kollégák, más, szeretné kiegészíteni az elhangzottakat, főleg 
pozitívan, szívesen veszi. 
 

https://www.heol.hu/cimke/mirkoczki-adam
https://www.heol.hu/cimke/dr-pajtok-gabor
https://www.heol.hu/cimke/dr-pajtok-gabor
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Tóth Beáta 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Kovács Tiborné egri lakos részére: 
a Bródy Sándor úti irodák ismertsége, Trianoni emlékmű másik oldala, járda probléma 
Rózsa Károly és a dr. Nagy János utcában, Barkóczy utca kátyú probléma. 
 
Kovács Tiborné 
„Jó napot kívánok mindenkinek és így egységesen mindenkit szeretettel köszöntök és 
remélem, hogy az én pici problémámat is meghallgatják. Amilyen pici a probléma, 
ugyanolyan nagy, én is kicsi vagyok, de mégis észreveszem a hibákat. A legelső hibám 
az, hogy árulják már el nekem, hogy a Bródy Sándor úton ott van 2 db irodának 
fenntartott helyiség, hogy ez mi? Tudja-e valaki? Elárulom csöndesen: az egyik a 
lokálpatriótáké a másik pedig az országgyűlési képviselőknek elkészült milliárdokba 
kerülő helyisége. Mivel ott lakom a közelébe, arra megyek a piacra, nézem, nincs 
fogadóóra. Most sincs fogadóóra, de nincs itt senki. Na, akkor megvárom, míg nyitva 
van az ajtó, éppen ott van egy takarító vagy valaki, aki ellenőrzi, hogy megvan-e a 
gyönyörű csillár, és bútor és az a sok milliárdnyi pénz, amit ott földmunkát csináltak, 
én tudom, mert fölötte lakom. Hogy már majd megőrültünk, hogy úristen ez is beton, 
ez is beton, hát ennyiből már felépíthettek volna egy falut.  
Hogy is mondjam, én egy disszidens vagyok, ’83-ba költöztem Egerbe, szücsi lakos 
voltam. Mivelhogy Bajza József is ott született 1804-ben, és most amikor volt a 60. 
találkozónk az általános iskolai, mert azt nem felejtjük el soha, hogy a tanáraink mire 
intettek. Mi be is tartjuk, mindannyian: ahol tudsz, segítesz, ha nem tudsz, akkor ne 
rontsál senkit meg, és ha valami mondani valód van, ne a háta mögött, előtte, szemtől 
szembe mond meg, mert ez az igazság, mert ha én elmondok valakinek valamit, az már 
teljesen mást mond a többinek.  
Ez lenne nekem az egyik problémám, a másik pedig az, ha megyek a Tescoba nagyon 
jó, mert nagyon jó oldala van a bal oldalnak. Na de visszafelé, nehogy a jobb oldalon 
jöjjek, mert azt nem tudom, hogy azért, mert az a városé a másik pedig a lakóknak a 
feladata az, hogy felújítsa? Ott csak szőke hajú idős emberek laknak, mint én. Na, most 
ezekkel mit csináljunk? Fogják azt a lapátot és tegyék rendbe?  
Van még egy problémám, ami nem is kicsi. Nagyon-nagyon magyar vagyok. Amikor 
Petőfihez kellett menni, ketten voltunk a férjemmel. Ketten. Nem akkor, amikor az 
illetékes és annak kötelező volt elmenni, hanem én voltam illetékes, mert én szívből, 
vérből magyar vagyok. Ez a haza nem eladó! Semmi pénzért nem eladható, mert ez a 
haza a miénk, és ha nem vigyázunk rá, nem sokáig lesz a miénk. De én nagyon 
szeretném, ha vigyáznának rá.  
És akkor itt van Trianon, mi azt úgy tanultuk, ahogy kellett, szó szerint. Nem úgy, mint 
ma. Kérdezik, mit tudsz Trianonról? Mit is tudunk, súgjál már? Hát semmit! Hát, amit 
elmondanak a tévében, nem nézem. Nekem muszáj otthon bütykölni azt a kis gépet, 
mert ha nem bütykölöm, akkor magától nem megy. Megkérdezem, hogy jövőre, 
Trianont mondjuk nem a Törvényház út felől, hanem a másik oldaláról koszorúzzák-e 
meg, merthogy ez olyan, mint én, félig sikerültem. Ha egy kicsit a 4 lány közül egy 
kicsit magasabb lettem volna, meg okosabb, még lehettem volna én is valaki.  
Most még szeretném megköszönni Orosz Ibolyának, hogy én elég gyakran felhívom őt 
ilyen problémákkal, sőt mi több, több levél is érkezett ide, amit meg is csináltak, meg 
vissza is válaszoltak, mert úgy kértem, hogy írjuk le a problémát, írja alá az, akinek 
mondtam, aláírom én is, tegyen rá egy bélyegzőt, kettő példányba kérem, hogy számon 
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tudjam kérni. Nem azért, mert bizalmatlan vagyok, hanem azért, mert bizalmatlan 
voltam.  
Azt mondja a férjem, hogy „Te Manyika, majd meglátod, hogy egyszer téged úgy 
felpofoznak, hogy még ilyet nem is látni.” Engem felpofozni, alig várom, hogy legalább 
180 legyek, csak ne úgy, hogy fájjon, csak hogy 180 legyek.  
Még lett volna, de nem lényeges és nagyon köszönöm Oroszné Ibolyának, hogy ilyen 
sokat segít nekem.  
A másik pedig, nem is olyan nagy, hogy azzal a sok Trabanttal, ami ott áll, szegény 
Magyarország, hogy rá nem szakad az ég.  
Még annyit, hogy néha a saját körzetükbe gyűjtsék össze, egy-egy sornak a lakóit és 
akkor menjenek el takarítani, vagy felszedni a szemetet. Elnézést, sokat beszéltem.”  
 
Tóth Beáta 
Megköszönte a felszólalást. 
 
Mirkóczki Ádám 
Elmondta, reméli, hogy csak viccnek szánta és senki sem fogja felpofozni a hölgyet. 
Jelentkezési sorrendben adta meg a szót. 
 
Minczér Gábor 
A Trianoni emlékművel kapcsolatban megköszönte a felszólalást. A Trianoni emlékmű 
jelenleg nem a város tulajdona. Dolgoznak azon, hogy a város tulajdonába kerüljön. 
Élni fog azzal a lehetőséggel, hogy a képviselő testület elé hoz egy javaslatot, ami 
pénzbe fog kerülni: a jövő évi költségvetés terhére javítsák meg az emlékművet ill. el 
kellene gondolkodni a színválasztáson is, ami nem volt túl előnyös a múltkor. Akkor az 
EKVI közreműködésével lefestették nemzeti színre, ha ez tetszene a lakosságnak, 
akkor ebbe az irányba kellene elmenni.  
Reméli, hogy jövőre már egy új, felújított emlékműnél tudnak méltóképpen 
megemlékezni. 
 
Orosz Lászlóné 
„Kedves Manyika, maradj mindig ilyen jókedvű és ilyen humoros, mindig mondd ki 
azt, amit gondolsz. Egyáltalán nem baj, ha minden héten beszélünk, mert sok okos 
dolgot hallok tőled, és tanulok tőled, és igyekszem minden felmerülő kérést teljesíteni, 
segíteni. Jó egészséget kívánok Neked!” 
 
Dr. Pócs Alfréd 
A Trianoni zászlóval kapcsolatban: elmondta már párszor, a zászlót fél zászlórúdra kell 
ereszteni, az a szabályos, nem lehet fenn a tetején. Azt is említette már többször, hogy 
ha a felújítás megtörténik, amiről az előbb szó volt, akkor a zászlót, úgy kell 
megcsinálni, mint egy hajózászlót. Csapágyasra kell tenni, mert ha fúj a szél, akkor 
meghajlik, mint egy hajón, ha nem fúj a szél, akkor lemegy a helyére és így tudja 
tartani a zászlót. Egy erősebb szél már felteszi a tetőre és autóval kell leszedni, ami 
sokszor pénzbe kerül. Ez egyszer kerül pénzbe és többet ilyen nem fordul elő. Kérte, 
hogy tartsák be, hogy fél zászlórúdra eresszék a Trianoni zászlót. 
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Tóth Beáta 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Gál József – egri lakos részére: a 
Szépasszonyvölgyi biztos munkájának minősítése ill. a parkolóház.  
 
Gál József 
„Szép jó napot kívánok mindenkinek. Kezdeném a parkolóházzal. Köszönik szépen a 
kereskedők, hogy végre megnyitották, bár kérnének még egy pici rendezést, hogy az 
őstermelők megtalálják a helyüket, hogy több parkolóhely legyen kívül is, mert amikor 
csak megállnak, ki akarnak pakolni, egyéb ilyen dolog. 
A másik dolog, hogy mivel őstermelőkkel vagyok kapcsolatba, ők is kérnének egy 
külön sort, hogy el lennének kerítve a kereskedőktől, régebben meg volt, most nincsen 
megoldva.  
Ezen felül be tudom jelenteni, hogy szervezzük a Magyarok Vására Kulturális 
Egyesülettel, jövő márciustól megcsináljuk az őstermelői vásárt, hogy ne olyan legyen, 
mint a Kisasszony piac, ami egy bazár, hanem itt tisztán őstermelők fognak 
megjelenni. Ehhez majd helyet kérünk. Egyenlőre a piacnál lenne egy szombati napon 
vagy az Ady Endre úton, az Érsekkertet nem vennénk igénybe. Ennyit erről. 
A másik dolog a Szépasszonyvölgy, ott tényleg dolgozok és a völgyi borászok, árusok és 
dolgozók felkértek, hogy az ő nevükben is beszéljek már. Kezdeném az árusokkal. Az 
árusok egy része a patakpartra van téve, ezek cukorka, édesség árusok. Elég méltatlan 
helyzetbe vannak. Ott volt mögöttük egy ember, aki különféle forgót, meg egyebet 
üzemeltetett, emiatt lekapcsolták a villanyt. Most úgy árulnak, hogy nem tudnak 
világítani, mondjuk este, amikor összepakolnának. A másik dolog, hogy a patak nem 
lett kitakarítva. A gazt is ők vágták le maguk előtt. Az elvezető árok ott, volt rá igény, 
be is lett adva, de nem lett.  
Többi dolog: a borászok megkérdezése nélkül történt ott közlekedési rend kialakítás. 
Nem volt semmi egyeztetés, le lettek fedve táblák, illetve be lettek rakva. Most van egy 
bizonyos rend, ami úgy, ahogy kialakul, de mindenképpen kérnék a borászok, ha nem 
is rendőri jelenlétet, de mindenképpen kellene biztonsági jelenlét, amit a Tarnay Éva 
korábban tartott fönn biztonsági őrt, több rendezvényen, ami ott kötelező is.  
Kérnék azt, hogy érezzék azt a borászok is, ugyanúgy a vendégek is, hogy ott a 
biztonságra adnak.  
Az a baj a völggyel, hogy van a Márai színpad, az egy külön test, oda szervezünk 
programokat, de magában a völgyben van piknik park, ott nincsen program. Azt, hogy 
a város szervezzen oda programokat, az egyáltalán nem jelenik meg. Az, hogy az 
egyesület szerveznek, meg Éváék szerveznek, azt nem.  
Nagyon kikérném, hogy a biztos úr ne használja azt a kifejezést, hogy ez egy buli 
negyed, hanem rendezvény terület. Rendezvény területté kellene nyilvánítani. 
Meg kellene szüntetni a parkolási díjat. Nagyon sok helyen úgy tudják oda vonzani a 
vendégeket, hogy nincs parkolási díj. Megjön a vendég, szaladgál össze-vissza, 
parkolóórához, hogy hol lehet parkolni. Rossz fényt vet ránk. 
Nincs megoldva a szemétgyűjtés, egyetlen egy ember takarítja a völgyet. Van egy ún. 
bádogház, ami körbe van hajigálva szeméttel. Na, oda nem kerül be a szemét, mert az 
le van zárva, hanem mellé, úgy szedik össze a szemetet. Ez egy patkánytelep. Nem 
akarok fényképeket mutogatni róla, de sajnos ez közegészségügyileg sem megfelelő.  
Az, hogy nem találkoznak a biztossal, az szomorú. Se interneten nem tudják elérni, se 
telefonon, havonta nem megy le. Meg tudja mondani biztos úr, hogy hány borász van a 
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völgyben? Hány vendéglős van? És mi a zászlós bor esetleg? Ezért kapja a pénzt, hogy 
ottan érdeklődjön. Ott legyen velük, egyéb ilyen dolog. Tessék? (választ kap 
valószínűleg, de nem érthető) Mindenképpen kérnék, üdvözülendő lenne, ha már kap 
egy fizetést valaki, akkor többet jelenjen meg ott, egyéb ilyen dolog, hogy érezzék azt, 
hogy van egy biztosuk, aki az ügyüket felkarolja és mondja.  
A másik dolog, hogy furcsa lenne, ha ottan tűzijáték lenne, esetlegesen, az nem oda 
való, az nem a völgybe való, egy nagy területre való, Császár úr, az egy másik történet.  
Köszönöm, hogy meghallgattak és kérem, hogy ezekről, ha már tájékozódtak, akkor 
mondják el a véleményüket is, kíváncsi leszek rá.  
További jó egészséget és jó munkát kívánok Önöknek.” 
 
Mirkóczki Ádám 
„Köszönöm szépen a hozzászólást. Lenne néhány észrevételem, elsőként a piac 
kapcsán. Szeretném jelezni, hogy az ön által tolmácsolt őstermelői igények az én 
megítélésem, tudásom szerint a piac, mint társasházi közgyűlésnek a kompetenciája, 
aminek ugyan része az önkormányzat is, de kisebbségi tulajdonosok vagyunk ebben a 
közgyűlésben. Vezérigazgató úr majd helyesbít vagy kiegészít. Ezek a kérések vagy 
igénymegfogalmazások a piac közgyűlését illetik.  
Ami a szépasszonyvölgyi táblákat és közlekedési rendet illeti, szeretném hangsúlyozni, 
hogy olyan közlekedési módosítás, vagy változtatás, ami a helyi borászatokkal, 
pincészetekkel ne lett volna egyeztetve, olyan nem történt. Például, a most elhangzott 
táblák kihelyezése az ottani hangok igénye szerint történt, ahogy a letakarása is az 
ottani igények szerint történt. A problémánk az, hogy mi innen, a városházáról nem 
tudunk okosabbak lenni, mint az ottaniak és nem is szeretnénk. A legutóbbi ilyen nagy 
egyeztetésen, talán Juhász képviselő úr is meg tud erősíteni, hiszen ő is jelen volt, mint 
önkormányzati képviselő is érintett a kérdésben, és mint borász is érintett a kérdésben, 
hogy az egy nagyon szomorú jelenség, nem egri betegség, ahol két ember van, ott nem 
feltétlenül van egyetértés. Azt tapasztalom, hogy tíz szereplőt megkérdezve 12 féle 
javaslat érkezik és így nagyon nehéz ezzel a jelenséggel mit kezdeni. Én azt kértem 
mindenkitől, hogy nélkülünk először jussanak ők, mint első számú érintettek, közös 
nevezőre, vagy ha abszolút többségi akarat van a Szépasszonyvölgy bármilyen rendű 
forgalom változtatására, mi azt természetesen akceptálni fogjuk, és természetesen 
kezelni fogjuk, de amióta ezt a kérést megfogalmaztuk, hozzánk nem érkezett 
megkeresés, hogy mit és hogyan változtassunk.  
Még egy dolog a parkolási díj kapcsán: van egy nagyon jó tapasztalatunk, idézőjelbe 
téve. Szomorú tapasztalat: amikor a Covid időszaka volt, és pandémiás helyzet 
tekintetében Egerben elsőként el lett törölve a parkolási díj, az egy nagyon szomorú 
tapasztalat és jelenség volt, hogy a kedves gépjármű tulajdonosok és vezetők nem éltek 
ezzel a lehetőséggel, hanem kifejezetten visszaéltek. Természetesen tisztelet azon 
kivételeknek, akik a közlekedési szabályokat akkor is betartották. A mi tapasztalatunk 
csak itt a belvárosban az volt, hogy egyedül a Bazilika oltára elé nem parkoltak be, de 
csak azért, mert körbe volt állványozva. Ha holnap megszüntetném a parkolási díjat a 
völgyben, meg a patkóban, meg mindenhol szabadon lehetne a szó szoros értelmében 
garázdálkodni, még azon pincékbe is beparkolnának, ahová befér egy kisebb gépjármű. 
Nekem ez a tapasztalatom. De fontos azt hangsúlyozni, hogy a parkolási díjaknak 
elsősorban közlekedés szabályozási eszköze van, és a tekintetben használjuk, nem 
azért, mert olyan komoly bevételt generál.  
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Természetesen mindenre nyitottak vagyunk, mindenről meggyőzhetők vagyunk, ezt 
konkrétan azért merem állítani, mert volt egy több hónapos szomorú tapasztalatunk, 
amikor ez az ingyenes parkolás a város minden területén lehetőség volt és a zöld 
felületekre, a virágágyásokba, a játszóterekre, a magánterületekre boldog boldogtalan 
beparkolt. Szépasszonyvölgyben élő, dolgozó, kikapcsolódni vágyó emberek érdekében 
nem javasolnám a parkolási díjak feloldását, meg a patkóban történő forgalmat a 
magam részéről tovább szigorítanám, vannak erre nagyon jó példák az országban, de 
azt elfogadom, hogy az ott dolgozó, ott vállalkozást vezető tulajdonosok döntsenek. 
Csak azt kérem, hogy legyen közös nevező, mert akkor sokkal könnyebb a mi dolgunk 
is, mint úgy, hogy 10 pince ezt mondja, a másik 10 azt mondja. Tehát így nekünk 
nagyon nehéz igazságot tenni, de nem is szeretnénk.” 
 
Minczér Gábor 
„A szeméttárolóval kapcsolatban: a Szépasszonyvölgyben nem volt szeméttároló 
nagyon sokáig. A Városgondozás Kft. csikkes kocsija, amely körbe ment, gyűjtötte 
hosszú évekig a szemetet. Tapasztaltuk azt, nem egyszer, hogy a csikkes kukák mellé 
jelentős mennyiségű egyéb szemét került, mint például kartondobozok, boros üvegek 
stb. Nem volt a pincéknek közszolgáltatási ún. szemét szerződése a szemét elvitelére, 
és ekkor a Szépasszonyvölgyi Vendégváró Egyesületnek a vezetője, említett Tarnay Éva 
úrhölgy megkeresett minket, hogy rendezzük ezt a problémát. Ekkor került 
konszenzusos alapon ez a kukatároló kialakításra, nem kevés közpénzből. Ekkor már 
több pincetulajdonos kötött közszolgáltatási szerződést a hulladékos céggel és 
megtörténik innen a szemétszállítás.  
Sajnos vannak továbbra is renitensek, akik nem kötötték meg ezt a szerződést, ill. ezen 
kívül vannak olyan, szintén renitens lakosok, akik a zárt kukatárolónál, annak van 
kulcsa, akinek van személtszállítási szerződése. Ők mellé helyezik folyamatosan a 
különböző lakossági hulladékot, nyilván ez vonzhatja a különböző rágcsálóknak a 
megjelenését.  
Én úgy gondolom, és megint Kovács Csatlós Tamás képviselő társamat szólítom meg, ő 
mondta el, hogy milyen kultúrákkal találkozott, és én ezt a múltkor szintén meg 
tudtam erősíteni az én utazásom során, hogy „itt” kellene az embereknek rendbe 
tennie egy kicsit magukat. Azért, hogy ilyen esetekben ne használjanak egy ilyen 
elkerített, kialakított szeméttárolót egyéb hulladék, meg lakossági szemét, meg 
egyébként volt ott már hűtő, meg ágy meg mindennek a kihajigálására. Tovább 
megyek, nem olyan rég, sétálgattam a körzetemben, a Cifrakapu úti játszótér mellett 
megint egy hatalmas halom. Az mellett egy ventilátor, egy franciaágy, mellette egy 
kitört üveg a felújított sportpálya mellett. Kérem szépen ilyen emberek laknak Egerbe, 
nem tudok mit mondani. Talán nekik a gondolkodásmódjukon kellene változtatni. 
Köszönöm szépen.” 
 
Orosz Lászlóné 
Mindig is szívügye volt a Szépasszonyvölgy, hisz közel 30 évig dolgozott ott és annak 
az egyesületnek az alelnöke volt, aki nagyon sok mindent tett azért, hogy ott ma már a 
Márai szabadidőközpont van; poros utak voltak, sárba jártak az emberek. Ma normális 
útközlekedés van, normális parkoló van, és ezt folytatja a mostani egyesület, tehát 
mindig is támogatni fogja, és nagyon fontosnak tartja, hogy a város második 
leglátogatottabb turisztikai helyszíne valóban mindig élettel töltődjön meg.  
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Császár tanácsnok úr nyilván meg fogja védeni magát, de a hozzászóló nem tudja, hogy 
a képviselők minden hónapban kapnak egy-egy jelentést, mégpedig a tanácsnok úr 
által elvégzett munkáról. Látszik, hogy folyamatos kapcsolatot tart a Vendégvárók 
Egyesületével, tudja, hogy a közlekedéssel kapcsolatban is sok mindent tesz, hogy 
szinte minden hónapban foglalkozik a völggyel, hisz neki be kell számolni arról, mit 
csinál, hiszen a Szépasszonyvölgyért felelős tanácsnok. A képviselők kérdezhetnek, 
elmondhatják a véleményüket, javasolhatnak, de úgy látja, hogy ezek mind szerepelnek 
a jelentésben.  
Látszik, hogy a völgy az ezelőtti 30 évhez képest óriásit fejlődött, ebbe szerinte 
mindenki egyet tud érteni. 
 
Császár Zoltán 
Elmondta, hogy a frakcióvezető asszony által jelzett 30 évből 25-öt töltött már ott az 
Egyesületben. Nem tudja, hogy Gál úr értékelheti-e a munkáját, mivel azt a képviselő 
testület bírálja el, és nekik kell beszámolnia a Szépasszonyvölgyért tett munkájáról.   
Gál úr elmondta, hogy egy ember takarít a völgybe, aki egyébként a Városgondozás 
alkalmazottja. Erről ők tehetnek, vagy nem tehetnek.  
Elmondaná a szeméttároló helyzetét, de azt már elmondta alpolgármester úr. Szívesen 
hallott volna a völgyben történt pozitív dolgokról is, hogy többek között az arculat 
milyen sokat változott, mióta ott vannak Ibolya asszonnyal 25 illetve 30 éve. Közösen 
dolgoztak, közösen csináltak rendezvényeket. Meglátszik az arculaton, hogy mi 
változott. Nem hiszi, hogy Gál úr feladata lenne, hogy megítélje.  
Egy szomorú dologról kell, hogy szóljon: elhunyt dr. Harcsa Eleonóra főorvos 
igazgatónő, hosszú, de méltósággal viselt betegségben. Annak nagyon örül, hogy itt 
van mindenki, valamint a megjelent vendégeknek is itt a közmeghallgatáson. Sokan 
jártak a főorvosnőhöz, nagyszerű orvos és nagyszerű ember volt. Megkérte a 
jelenlévőket, hogy álljanak fel egy percre és gondoljanak az elhunyt főorvosnőre, aki 
nem csak emberi mivoltában, de orvosként is nagyon hiányozni fog sokaknak. 
 
Egy perc néma csend. 
 
Juhász Ádám 
Polgármester úrnak a Szépasszonyvölggyel kapcsolatos hozzászólásához fűzte hozzá, 
hogy június 30-án küldtek egy levelet a Szépasszonyvölgyben jelen lévő vállalkozások 
nevében a hivatal felé. A levelet aláírták: Juhász Péter és Kiss Istvánné, az Egyesületen 
kívüli pincék képviseletében, Sike Tamás és Soltészné Tarnay Éva a Szépasszonyvölgyi 
Vendégvárók Egyesületének képviseletében, valamint Sütő Gergely az étteremsor 
képviseletében, tehát az, hogy nincs összefogás és nincs együttes kérés, az nem igaz, 
mert van. És meg is kapta aljegyző úr ezt a levelet, kérte, javítsa ki, ha téved. 
Juhász Tamás irodavezető úr részéről kapott egy ígéretet, miszerint a 2024-es 
költségvetésbe tervezésre fog kerülni egy süllyeszthető poller, amit majd kihelyeznek 
oda, ahová jelenleg a völgyben jelenlévő vállalkozások kérték a forgalomnak az 
akadályozását. Ezzel a Városüzemeltetési irodának csak az volt a problémája, hogy 
nem volt szakmai, hogy egy hordóval akadályozták meg az autóknak a behajtását, de 
aljegyző úrtól kaptak ígéretet, hogy a 2024-es költségvetésben a város vezetése ill. a 
Gazdasági iroda fog ezzel számolni és ami az idén nem tudott megvalósulni, az 2024-
ben meg fog valósulni. A tervek készen vannak, látott ő is különböző opciókat.  
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Gál úrnak jelezte, hogy 2024-ben radikális változások fognak következni és 
remélhetőleg a völgynek a közlekedése, parkolása és behajtási rendje megkapja azt, 
ami megilleti. 
 
Mirkóczki Ádám 
Megköszönte a korrekciót. Örül, hogy végre olyanról maradt le, ami megoldást nyújt. 
Az utolsó személyes impulzusa, az 1-es tárgyalóban lévő egyeztetés volt, ahol sokan 
voltak, és a jelenlévőknek sokszorosa volt az elképzelések száma.  Nem tudta, hogy van 
közös nevező, de hogyha így van, akkor annak nagyon örül és támogatni fogja, ha 
minden lehetőség adott. 
 
Császár Zoltán 
Elmondta, hogy Minczér úrral, a Főmérnöki irodával és minden munkatársával másfél 
éve dolgoznak és egyeztetnek azon, hogy az a közlekedési rend olyan legyen, hogy 
mindenkinek megfeleljen. Mindenkinek van érdeke, van jobb oldal, van bal oldal, van 
lenti sor, van fenti sor. Itt valóban úgy megoldani, hogy az mindenkinek jó legyen és 
biztonságosan sétáljanak a gyalogosok is, ez nem volt könnyű, igen vastag akta van a 
másfél évnek a különböző dolgaiból; itt zárják le, ott zárják le, itt fedjék le, ott fedjék le 
a táblát. Egy biztos: van egy behajtani tilos tábla szemből. Most azt fogják kiváltani 
ezzel a süllyedő pollerrel, amit mondott Juhász képviselő úr.   
Elmondta, a Főmérnöki Iroda javasolta, hogy ne sorompó legyen, mert az lett volna, 
sőt, volt is, de mégse az lett beépítve. Nem volt ez könnyű másfél évig, főmérnökök 
csinálták, közlekedési mérnökök dolgoztak rajta, mind a két mérnöknek megvan a 
munkája, mégse lett úgy jó, hogy mindenki elfogadja. Nem volt ez könnyű, hogy 
mindenkinek megfelelő legyen. A változások csak pozitívak lehetnek ezzel a 
közlekedési renddel, de akkor a borászoknak is meg kell azt érteni, hogy nekik is meg 
kell követelni a maguk pincéje előtt, hogy nem akárki és nem akárhogy parkolhat a 
pincéjük előtt. Ott is meg kell követelni a parkolási rendet.  
A patakparti résszel kapcsolatosan elmondta, hogy a mutatványos köttette be a 
villanyt, saját maga, saját pénzén. Az a parkoló a cukorkaárusok és egyéb 
mutatványosoknak lett csinálva. Elmondta, hogy Gál úr is ott volt annak idején, amikor 
megkapta a munkát a Főmérnöki irodától, hogy tisztítsa ki a patakpartot, ő is 
dolgozott ott, ki is tisztították. Pontosan ő volt az utolsó, aki kitisztította, 
természetesen vállalkozásba.  
A képviselők, akik érdekeltek, szerencsére össze tudnak fogni és a pincészetekkel is 
szót tudnak érteni. Egernek ez egy értékes területe. 
 
Szűcs Tamás  
Elmondta: Gál úrral már volt korábban szerencséje egyeztetni a Szépasszonyvölgy 
üzemeltetése kapcsán. A jelen felszólalásához is azt tudja hozzátenni, hogy mind a 
piaccsarnok társasház üzemeltetésében, mind a feltételezhetően a Katona téri 
parkolóház volt a tárgya a felszólalásának, az üzemeltető EVAT Zrt. részéről azt kéri, 
hogy ha ideje engedi Gál úrnak, fáradjon be hozzájuk, nagyon szívesen meghallgatják 
javaslatait, észrevételét. Ha az üzemeltetési megállapodáson belül van olyan, amiben 
segítségére lehetnek, ill. az ott dolgozók, az ott parkolást igénybe vevők helyzetét 
tudják javítani, akkor erre nyitottak természetesen. Kérte, hogy egyeztessen egy 
időpontot velük és szívesen látják egy személyes egyeztetésre.  
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Eged István Renátó 
A Szépasszonyvölgyi témához tette hozzá a Városgondozás szempontját, ahogy 
Császár képviselő úr említette, hogy az ő felelősségük, hogy hány fővel takarítják a 
völgyet. Fizikai munkaerőhiánnyal küzdenek, ezt tapasztalta az utóbbi másfél 
hónapban, mióta ide került a céghez. Szeretnék bővíteni a munkaerő állományukat, 
folyamatos a felvétel. Elmondta, meghatározott időközönként végzik a takarítási 
munkákat, ami elsősorban a zöld felületek karbantartását tartalmazza, ill. az illegálisan 
lerakott hulladékok elszállítását.  
Ahogy Minczér alpolgármester úr is mondta, az ottani ingatlanhasználóknak is nagy 
felelőssége van abban, hogy megkössék a hulladékelszállításra vonatkozó szerződést és 
a hulladék aszerint legyen elhelyezve, ill. mindenki befizesse az ezután járó összeget. A 
lehetőségeik korlátozottak, ennek ellenére, amit vállaltak a szerződésben, azt 
igyekeznek ellátni. A jövő évi szerződésük megkötése során szeretné bővíteni a 
létszámot, hogy tudják biztosítani a Szépasszonyvölgy tisztán tartását is. Bízik benne, 
hogy a közgyűlés ezt támogatni fogja az anyagi forrás biztosításával.  
 
Tóth Beáta 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Korninszki Eszter Blanka – egri 
lakos részére: anomália a Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési iroda üzemeltetése 
kapcsán, ill. szeptember havi tárggyal kapcsolatban vélemény. 
 
Korninszki Eszter Blanka  
„Nagyobb etikátlanságot el nem tudok képzelni, mint, amit a Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési irodája kíván ellenem elkövetni. Azért vagyok itt s mondom el a 
nyilvánosság előtt, mert lehetséges, sőt, igencsak valószínű, hogy ez Egerben nem 
egyedül engem érint. Én is, mint sok idős ember gondoskodtam végső nyughelyemről, 
ezért 6 évvel ezelőtt a Városgondozási Kft.-nél megváltottam és kifizettem az 
urnahelyem a Grőber temetőben. Nemrég a Polgármesteri Hivatal Városüzemeltetési 
irodájától érkezett egy levél, melyben közlik, ezentúl nem a Városgondozás Kft.-hez, 
hanem hozzájuk tartoznak ezen ügyek, és fizessek be még egyszer ugyanannyi 
összeget. 6 év után, ugyanannyit még egyszer fizessek be! Én azt kérem, mondják már 
ki kerek perec, ki nézte ki magának az én urnahelyemet? Kinek a haverja, rokona, 
sógora, komája, mert egyébként ez teljesen abszurd. Vagy netán a tavaly 
megsemmisült urnahelyek helyett akarnak valakit az érintettek közül így kárpótolni? 
Mi történt volna, ha időközben meghalok ez a 6 év alatt? Nekem 2 testvérem, fivérem, 
tőlem sokkal fiatalabban hunytak el. Azesetben, ha ez velem történik, akkor az 
örököseimet zaklatták volna? Csak közlöm, halálom esetére minden iratom, 
okmányom el van készítve, többek között ott áll feketén fehéren a megváltott 
sírhelyemről a számla is.  
Egyébként nagyon különös az érdeklődés, ami konkrétan az én urnahelyem felé 
tendálódik, mert szépen kiírtam egy aranyozott keretbe, gyönyörű betűkkel, hogy 
megváltva, mert ezt így szokás ilyen urnatemetőkben. Ezt ellopták. Aztán egy átmeneti 
urnafedlapot készíttettem, azt pedig valakik folyamatosan be-benyomják. Ez 
egyébként garázdaság. Annál aljasabb dolgot el nem tudok képzelni, ez a legaljasabb, 
ha valaki egy temetőben egy temetkezési helyen műveli ezt.  
Nos, tisztelt polgármesteri hivatal, amennyiben hamarosan nem kapok a hivataltól 
előző levelüket semmisnek tekintő ügyiratot, gondoskodom arról, hogy az ország 
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valamennyi jeles médiája ettől zengjen. Én, sokakkal ellentétben, törvénytisztelő 
ember vagyok, így lettem nevelve, ez mondjuk evidens is, mert édesapám a heves 
megyei főügyész-helyettes volt, nekünk ez alap volt, nekünk, gyerekeknek. Így éltem le 
az életemet, törvénytisztelőnek, és így is szeretném befejezni, ha hagyják. De csak 
akkor, ha hagyják és egy bizonyos határig. A felelősség nem az enyém, ha valamit 
elszámoltak, hanem az önkormányzati cégek csillagászati munkabérrel rendelkező 
vezetőinek az egyike. Ebben az esetben is. Ezt a témát befejeztem, mert ez úgy 
gyalázatos, ahogy van, pontosan az elmondottak miatt. 
A következő, mert nem tudtam, hogy hány témakörben lehet megszólalni, szeretném 
megköszönni Császár Zoltán képviselő úrnak a szeptemberi közgyűlésen 
elhangzottakat, amellyel az idős nyugdíjasokról beszélt. Egy idős nyugdíjas hölgyről, 
egyébként érintve van a mi korosztályunknak egy olyan rétege, akiknek emberhez 
méltatlan életet kell élniük. Ő részletezte hajszálpontosan. Tanultam pszichológiát, 
van egy olyan témakör, hogy pszichológiai foglalkozási profil. Császár képviselő úr az 
óriási nagy szociális érzékenysége kapcsán valamennyit felsorolta, egyetlen egy 
kivételével, ez az anyagi megvesztegethetőség. Úgyhogy nagyon köszönöm neki, 
mindnyájunk nevében, mert nagyon sok nyugdíjas került és kerülünk olyan 
élethelyzetbe, amely méltatlan és életnek már nem nevezhető, hanem inkább 
vegetálásnak. Ezt országos szinten is el kellene hangzani, hogy milyen, miknek nézünk 
elébe. Ez elsősorban egyedülállókat, időseket és olyanokat érint, akik nem 
rendelkeznek özvegyi nyugdíjjal, mert az elváltak, vagy olyanok, akik sosem éltek 
házasságban, ők jelentős összeggel kevesebb anyagi javakhoz jutnak.  
Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.” 
 
Mirkóczki Ádám 
Elmondta, bízik benne, hogy valami egészen banális tévedés van az elmondottakkal 
kapcsolatban, mert ez nyilvánvalóan még viccnek is rossz, ha az bármilyen alapot 
képezne, amit a felszólaló megfogalmazott. Hangsúlyozta, hogy a lopás, rongálás az 
rendőrségi ügy, ha ilyen történik, akkor haladéktalanul a hatósághoz kell fordulni. 
Annak viszont örül, hogy amikor megváltotta ezt az urnasírhelyet, ahhoz megvan 
minden papírja. Kérte, hogy ezeket az igazoló dokumentumokat az érintett irodának 
küldje meg. Bízik benne, hogy ez így van és nem valami más dolog. 
 
Minczér Gábor 
Elmondta, ugyanezt szerette volna a hölgynek tanácsolni, hogy akár őt, keresse meg, 
nyugodtan, az ajtaja mindig nyitva áll; lehetett volna korábban is.  
Valóban átvette a hivatal az ügyintézést a Városgondozás Kft.-től ebben a témában. 
Gyakorlatilag a kegyeleti irodát üzemeltetik most már a Kossuth utcában, és a kegyeleti 
szolgáltatás is átkerült a hivatalhoz. Az a tapasztalat, hogy az elmúlt évnek az 
adminisztrációja nagyon hiányos. A Grőber temetőben több száz urnahely nincs 
megváltva, sőt, a Lajosvárosban is ugyanez a helyzet a koporsós sírhelyekkel. Nagy a 
túlterjeszkedés. Ki vannak jelölve a temetkezési helyek, elsősorban a normál koporsós 
temetések esetén, és sajnos a következő sírhelybe már nem lehet temetni, mert 
elfoglalják ezek a túlterjeszkedések. Ezeknek az adminisztrációs feladatoknak a 
rendbetétele zajlik most. Elmondta, nem kételkedik a hölgy szavában, mindenképpen 
meg fogja nézni a kolléganőnél, aki foglalkozik ezzel, hogy mi történhetett itt, mi 
lehetett a probléma és írni fog erről egy levelet, hogy tisztázzák ezt a kérdést.  
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Császár Zoltán 
Megköszönte a kulturált és méltató szavakat irányába, nem csak azért, mert neki 
szóltak, a munkájáról vagy a szociális érzékenységéről, hanem ahogy ezt előadta. Az a 
színvonal, az a kulturált hangnem, az az összeszedettség, nos, erre kíváncsiak az itt 
jelenlévők, bárkinek bármilyen gondja van, és nem vádaskodásra és sértegető dolgokra, 
amelyeket érdemtelenül kapnak.  Mindnyájan a városért dolgoznak.  
A Grőber temetővel kapcsolatosan elmondta, hogy ott rengeteg olyan személy van 
eltemetve, akinek komoly történelmi múltja van, de ott már nincsen különbség az 
egyszerű ember és a funkcionális között. Az egy temető, ott nagyobb gondosság 
kellene. El szokott ott járni, amikor a völgybe megy, mindig gyalog megy, és bizony-
bizony nagyobb rendet, tisztaságot érdemelne. Bízik benne, hogy az új igazgató úr 
most ezt hallotta, mert jelen van és az a hely egy olyan hely lesz, ahol mindenki az 
elhunytjának tud olyan körülmények között tiszteletet adni és leróni kegyeletét, 
amelynek környezete is méltó lesz ehhez.  
Megköszönte polgármester úrnak és alpolgármester úrnak is, hogy megteszik a 
megfelelő lépéseket. 
 
Tóth Beáta 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Bognár Ignác – egri lakos részére: 
közlekedés, Érsekkert, városháza, önkormányzat, közgyűlés témakörökben. 
 
Bognár Ignác 
Az első problémája, amit az előző időszakban már megírt és kapott is rá választ a 
MÁV-tól, hogyha lezárják a sorompót a Sas úton, akkor közlekedési káosz alakul ki. A 
Koszorú utcából nem lehet kihajtani, mert telve van a Sas útnak az a szakasza, a 
Mátyás király úton mindkét irányból az autók nem tudnak hová menni. Akkor másfél 
oldalba kapott választ, hogy hogyan oldják meg: széthúzzák a vonatok érkezését, 
modernizálják a jelzőberendezést. Pedig a vonat majdnem lépésben érkezik. 
Induláskor alig gyorsul fel, ha még nem lenne lehúzva a sorompó is át lehetne menni 
előtte, erre 3-4-5 percekig feleslegesen van lehúzva. Ha a Mátyás király útról valaki akar 
menni az OMV benzinkúthoz, meg kell kerülni a ’seregély madarat’, és ott egy ostoba 
ember rosszul húzta meg a görbe vonalat. Elmondta, szerinte értelmetlen ott a 
felfestés.  
A malomnál közlekedési lámpákat sikerült felállítani még az ő idejükben. Akkor 
elhangzott, hogy csak próbaüzem. Azóta is csak próbálgatják. Egyszerre csak 3-4 autó 
tud átmenni balra, kevés. Véleménye szerint egyszerűen borzalmas az a közlekedési 
csomópont és a próbaüzemet meg kellene vizsgálni lassan, hogy jó-e.  
Zebrák a Koszorú utca végén: szerinte nincs arra gyalogos, senki nem akar menni a 
Lajosváros irányából arra. Két zebra is van, senki nem használja. A Széna téren van 
gyalogos is, van autós is, zebra viszont nincs. Kérdés, hogy nem lehetne a kettőt 
megcserélni vagy átgondolni? Mert ahol nincs szükség rá, ott van, ahol kellene, ott 
nincs.  
Az OMV-től egy helyen lehet kihajtani a Koszorú utcába. Ott kb. 1500 autó megy ki egy 
időszak alatt balra a négysávos felé és kb. 30 jön a Koszorú utcából. Kinek van ott 
tábla? Az 1500-nak, annak kell megállni, fékezni, benzingőz stb. Hogyan lehet olyan 
ostoba az a stoptábla kihelyezés, hogy a 30 autónak adnak szabad utat, az 1500 álljon 
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meg, nézzen szét. Elmondta, nehogy azt higgye a mostani közgyűlés, hogy csak most 
ostorozza őket, ezek a problémák korábban is megvoltak és akkor is elmondta azokat.   
Kerékpárutak: a nyáron a levelek behajlanak, az embereknek a szemét veri ki. Időként 
egy metszőollóval végig kellene menni, hogy levágják a belógó ágakat, leveleket. Ilyen 
például a Hadnagy út, a vasútállomás mögötti rész is. Néha a bicikli kormányt veri a 
lehajló akác vagy fűzfa. 
Van egy ún. kerékpáros pont a strandbejárónál. Ott semmi nincs. Szerinte azt is 
kiírhatnák, hogy metrólejáró, mert az sincs. Pumpa volt ott valamikor, de ma már 
értelmetlen az a kiírás. 
Az Érsekkertben a vízcsap zárószerkezete időtlen idők óta le van törve. Az ember vagy 
kombinátfogóval megnyitja, elzárja vagy nincs víz. 
Szintén az Érsekkertben: a wc nagyon okos dolog, hogy van ingyenes wc. Viszont 
többek között a piszoár nem folyik le, a mosdó nem folyik le. Szegény asszony, aki ott 
takarít. Ha valaki használja a piszoárt, újból kifolyik. Higiéniai szempontból inkább 
megy a botor ember a fa mögé, mert a wc-t nem lehet használni. 
Elhangzott a süllyedő oszlop, a poller, hogy az milyen jó ötlet. Hát isten ments! A 
Hadnagy útról egy süllyedő oszlop zárná ki az autósokat az Érsekkertbe. A meglévő is 
100 napot üzemel, de mindig elromlik. A mai technikában ez Egerben megoldhatatlan. 
Elég volna kitenni egy behajtani tilos táblát, az nem romlik el. Az, hogy behajtani nem 
lehet, azt akkor találták ki, amikor a Magyarok Vásárából a vásárosok sokszor 
behajtottak, akkor azt mondták, hogy szednek díjat.  
Sajnos elég szomorú az egrieknek, hogy a vásár véget ért. 
Az Érsekkertben tavaly is tüzet gyújtottak, ez most is meg fog történni vasárnap 5 
órakor. Viszont múlt évben egy ostoba ember a tűzoltóságot hívta rájuk. Nem tűnt fel 
neki, hogy 70 ember áll egy tűz körül, senki nem oltja és mégis kihívta a tűzoltókat. Az 
volna a kérdése, hogy meglett-e a bűnös, leszámlázták-e neki a kivonulást vagy ha 
nem, akkor ki a felelős, hogy nem számlázták ki? Hiszen egy közfeladatot ellátó 
egységet vontak ki egy esetlegesen fontosabb ügyből, mert addig nem tudott kimenni 
pl. egy tanyát oltani. 
Lehet, hogy le fogja adni a papírt, amin a felvetései vannak, mert kevés az idő. 
Az egyik legfontosabb, hogy vannak testvérvárosai Egernek, az egyik Munkács. Ott egy 
ostoba döntéssel a turulszobrot leborították. Meggyalázták azt a magyar műemléket. 
Kérdés, hogy a város részéről volt-e valami tiltakozás, írtak-e valami olyan jegyzéket, 
hogy ez felháborító és állítsák helyre, vagy kérjenek bocsánatot. 
Elmondta: Jerikó egy Izrael által megszállt palesztin város. Ott kb. 40ezer ember van 
fogságba az izraeli hadsereg által. Az országgyűlés is elfogadta azt, hogy elítélik a gázai 
övezetbe lévő támadást. Esetleg Jerikón keresztül tudnak-e szimpátiát kifejezni a 
rengeteg palesztin áldozat felé, mert kb. 30-szor több fogoly van az izraeli 
börtönökben, mint amennyi túszt most ejtettek, tehát Jerikón keresztül kíván–e a 
város elnézést kérni az izraeliek barbár támadása ügyében?  
 
Mirkóczki Ádám 
Sok minden elhangzott, próbál válaszolni.  
Sas út – malom: az egyik MÁV, a másik közút kompetencia. A malomnál lévő 
jelzőlámpa őt is rettenetesen zavarja és már akkor sem pártolta, amikor az létrejött és 
még egészen más státuszt töltött be. Ennek utána kell mennie, hogy annak a 
megszüntetése, változtatása milyen jogi vagy jogtechnikai eszközökkel lehetséges. 
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Nem biztos bene, hogy tisztán önkormányzati kompetencia, de ha igen, az jó hír, mert 
akkor tudnak rajta változtatni. A zebrák megszüntetése, új zebrák létrehozása esetén 
mindig azt a metódust követik, hogy minden ilyen esetet az érintett szakirodára bízva 
elindítják azt a folyamatot, amelynek az igazi lényege az, hogy a legkompetensebb 
ebben a kérdésben a kormányhivatal közlekedési osztálya, aki kiadja azt az 
állásfoglalást, hogy lehet, vagy nem lehet. Valószínűleg egy megszüntetés sokkal 
egyszerűbb, de tart tőle, ha megszüntetik, akkor megjelennek azok a hangok, hogy 
miért szüntették meg. Megvizsgálják a dolgot. 
A kerékpáros pont ma már került szóba más napirend kapcsán és az a szomorú 
tapasztalat, hogy minden esetben, amikor javítva, cserélve lett az érintett kerékpáros 
pont nem ért meg egy hetet az új, mert valaki mindig fontosnak érzi, hogy ellopja, 
megrongálja. Egy biztos, nem rendeltetésszerűen használják, ezt újra kell gondolni. 
Esetleg ki tudnak fizetni egy vandálbiztos pontot, ha van ilyen technikai megoldás, 
annak örülni fog. 
A tűzoltók kivonulásának jogszerűsége, költsége nem önkormányzati kompetencia. 
Erre nem tud válaszolni, valószínűleg a katasztrófavédelem, ha az érintett jelenlévő 
kollégája tud rá válaszolni, akkor azt megköszöni. 
Az ukrán testvérvárosokkal kapcsolatban azt tudja mondani, hogy neki sem tetszett és 
akkor nagyon finoman fogalmazott, a szobornak az eltávolítása és abban is biztos, 
hogy Ukrajnának nem annak kellene, hogy legyen a legnagyobb problémája ebben a 
helyzetben. Ilyen jellegű megkeresés nem történt Eger részéről. Az utolsó megkeresés 
arra irányult, hogy tudnak-e valamiben segíteni. Kétségtelen, akkor még a szobor a 
helyén volt, akkor még nem kellett tiltakozásukat kifejezni. 
Az izrael-palesztin konfliktus kapcsán: óva int mindenkit attól, hogy olyan jellegű 
külpolitikai konfliktusokban állást foglaljanak, amely messze túl mutat nem csak Eger 
kompetenciáján és hatáskörén, hanem szerinte Magyarország és Európa 
kompetenciáján is. Végtelenül szomorúnak és gyalázatosnak tartja, hogy 2023-ban 
ártatlan emberek tömegei halnak meg. Számára az is felháborító, amikor izraeli 
állampolgárok és civilek halnak meg, az is ha, palesztin. Úgy gondolja, hogy ha ilyen 
állásfoglalást kérnek, igényelnek, akkor azt tegyék következetesen minden irányba. 
 
Császár Zoltán 
Bognár képviselő úrral egymás mellett ültek két ciklusban is. Nem tudja, 
visszaemlékszik-e arra, ott ült a Juhász képviselő úr helyén, Bognár úr pedig a 
frakcióvezető asszonynak a helyén, amikor is elhangzott az, hogy mit lehet csinálni 
ezzel a sorompó helyzettel. Akkor kiverte a verejték attól a javaslattól, hogy legyen ott 
egy felüljáró a sín felett, vagy alagutat építenek és ott fog szépen elmenni a közlekedés, 
kikerülve a forgalmat. Megvan jegyzőkönyvbe, meg is kérdezte az akkori illetékest, 
hogy ezt komolyan gondolja? Volt, hogy metrót ígértek, másnap jött is valaki Pestről, 
hogy mikor kezdhet, megvan a papírja metróra. Se alagút, se felüljáró, a mai napig 
semmi. Teljesen igaza van, hogy ott nem lehet közlekedni. Ahol kikanyarodnak, amit 
mondott, ugyanígy van. Csak alá tudja támasztani. Azt bánja, hogy mikor képviselők 
voltak és ez elhangzott, akkor nem ütötték a vasat, hogy akkor oldják meg ezt a 
problémát, mert most millió más van, amit meg kell oldani.  
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Komlósi Csaba 
Koszorú út, zebra kérdése: tény, hogy a Széna térhez kellene egy zebra, nem gondolja, 
hogy meg kellene szüntetni a másikat. Azt azért használják, járnak arra. Lehet, hogy 
nem tömegesen, de van gyalogos. A másik helyről viszont tényleg hiányzik a zebra.  
Az OMV kútnak a kihajtó része: annak idején az ott lakókkal, beszéltek erről, akkor 
közvetített az iroda felé, hogy ki kéne jönni, meg kéne nézni, meg kellene találni a 
megoldást. Nem nagyon kapott választ, érdemi rendezése az ügynek nem történt meg. 
Fogjanak ennek újra neki, lesz új irodavezető is, talán akkor nagyobb figyelmet kaphat 
a dolog.  
A stop tábla áthelyezése szerinte is szükséges lenne. Nem közlekedési szakember, 
biztosan meg lehet találni a megoldást, de ahhoz kell az iroda segítsége. 
 
Kovács Cs. Tamás 
A Koszorú utca és annak közlekedésével kapcsolatban e hónap október 5-én váltott 
levelet a szakirodával, gyakorlatilag 2018-ra visszamenőleg talált levelezést így nagy 
hirtelen. Továbbra is várnák a megoldást, mint ahogyan a tények az ott lakók is 
mutatják, igen, egy tükörnek a kihelyezése is célszerű lenne, ezt megígérték, ill egy 30-
as sebességkorlátozó tábla (elhangzott: már fenn van a tükör). Ez nagyszerű.  
Elmondta, valóban nagyon balesetveszélyes a közlekedés, ahogy azt képviselőtársuk is 
említette, ezer feletti a napi gépjárműszám és minden mindennel összefügg elvben, 
szintén az előző ciklusból találta a MÁV által megfogalmazott levelet, hogy ez a  
legmodernebb berendezés. Járva a világot, neki a Sas út a világbajnok, ami a várakozást 
illeti. Ha valaki igazán meg akar állni Egerbe autóval közlekedve, menjen el a Sas útra. 
Tízből tizenegyszer belefut a vasútba, ez az ő szerencsétlensége, de hogy kihatással van 
az egész városrészre, ez egy ténykérdés. A MÁV mindig megmondja, hogy a 
legmodernebb biztonság-technikailag, ez egy béna dolog, nevezzék nevén a dolgot. 
Azt kéri képviselőként, mivel már egy jó ideje leveleznek a MÁV-val, az előző jegyző, 
az azelőtti jegyző, a mostani jegyző is, hogy akinek van valami képviselője, kapcsolata 
MÁV-os szakembere, az beszélje meg, hogy ezt ne csinálják. Elkészül most már a Sas út 
is, kulturált utcaképet kap az ottani városrész, de úgy látja, hogy a vasút ezzel nem 
akar lépést tartani, a XX. századba lépünk vissza a közlekedés tekintetében.  
Megköszönte az észrevételeket, mert ez megerősíti az egy hónappal ezelőtti levelezését 
a Koszorú utca tekintetében.  
 
Mérai Péter – tűzoltóság 
„Köszönjük szépen a kérdést Bognár úr. Úgy gondolom, hogy fontos a tűzvédelemmel 
foglalkoznunk. Azt feltételezzük, hogy mindenki jogkövető és kiszámítható 
tevékenységet és magatartást folytat, mind a tűzgyújtás, mind pedig a jelzéssel 
kapcsolatba is. Természetesen biztosíthatom Önt Bognár úr, hogy minden egyes ügyet 
kivizsgálunk. Ezeket is megvizsgáljuk. Sok összetevője van ennek, de igazából örülök 
neki, hogy foglalkozunk vele, a biztonság mindenek előtt. Mi tesszük a dolgunkat, 
természetesen mindig vannak olyan esetek, ahol vizsgálatra szorulnak ezek a jelzések. 
A vizsgálatokat és a megfelelő szankciókat meghozzuk, ha szükséges.” 
 
Tóth Beáta 
Szót ad (felszólalási jegy szerinti adatok alapján) Csernyí Géza – egri lakos részére: 
világrekorder, ill. a királynő nevezte ki. 
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Csernyí Géza 
„Tisztelt közgyűlés, szeretnék fellépni a magam ügyébe. 93 éves vagyok, az az úr 
köszöntött fel, meg is ismerem, rá is bíztam, hogy volna egy kérésem. Majdnem 93 évig 
vezettem futballmérkőzéseket, én vagyok a világrekorder. Engem nevezett ki az angol 
királynő. Sajnos volt egy másik képviselő, ő is itt van, nem akarok róla beszélni, meg 
akartam őt is kérni, csak nem tudtam elérni. Azzal kapcsolatban szeretném, hogy én 93 
évig, de 79 évig működtem labdarúgó játékvezetőként. Eddig még senki az egész 
világon, engem úgy Budapestről értesítettek, hogy a királynőnél kell jelentkezni. Úgy 
vettem észre, hogy elfelejtettek itt Egerbe. Hiába működtem annyit, hogy más 
tyúktojást se látott annyit, mint amennyit én működtem a világon. Sajnos nem kaptam 
meg se a polgármester úrnak a jelzését, se a másikét, úgyhogy most kénytelen vagyok. 
Azért jöttem el is, hogy szólok, már 93 évet is betöltöttem és nem sokat kaptam, pedig 
sokat küzdöttem a megyébe. Mert én már nem ebbe az időbe, hanem amikor a Kasziba 
Pista bácsival jártam a világot más országokba mentem el szurkolni, a polgármester úr 
tudja, mert együtt voltunk a futballpályán, együtt, mikor meghalt a Kasziba úr. Együtt 
voltunk, már a polgármester úr se akar megismerni, pedig ott voltam.  
Most 93 éves létemre is a női kézilabda csapatával járok pénz nélkül, ingyenesen, 
jószívűségből segédkezni, még most is. Szívesen várnak, sőt, mikor elkapott a vírus a 
lányok, mikor hazaengedtek, 10 napig feküdtem Miskolcon, a lányokat, azt se tudom, 
hogy ki értesítette őket, de másnap reggel 7 órakor 30-an voltak az ablakom alatt. 
Énnekem a sportszerűségemben van elismerésem, nem csak a vezetőjük előtt is, de a 
sportolók előtt is. Sajnálom, hogy megfeledkeztek rólam. Kicsit restellem, hogy itt kell 
felszólalnom, de már nem tudtam várni, mert már nem tudom, hogy mennyit élek, de 
még mindig képviselem a lányokat is. Járok a fiúk focijára, a régi focit is én edzettem. 
Egész életemben működtem és hát szeretném megkapni a polgármester úrnak a 
díszpolgári kinevezését.  
Köszönöm szépen.” 
 
Mirkóczki Ádám 
„Köszönöm szépen a szót, meg a jelenlétet is. Remélem, hogy nem kis ideje van, hanem 
még sok és van egy mondásom, természetesen ez csak az Eger SE U12-es meccsein 
szoktam hangoztatni, hogy ’a bírónak sosem lehet igaza’, de ez a mai felszólalásra 
természetesen nem igaz.  
Örülök, hogy elmondta, mindazt, amit mondott. Remélem érti azt is, amit én mondok: 
vettem a kérést.” 
 
Császár Zoltán 
„Nagyon jól ismerem Csernyí urat, én vagyok az, akit nem akart megnevezni, akinek 
ugyanezt elmondta nem tudom hányszor, hosszú évek óta, és én mindig tovább adtam, 
nem tudom hányszor, és nem történt valóban semmi, egy olyan méltató, elismerő 
kitüntetés vagy bármi, díszpolgárt mondott, éntőlem az sem áll messze. Egyet tudok 
ígérni: most a polgármester úr reagálni fog, és meg fogja oldani, mert a futballnak nagy 
barátja és nagy pártfogója, és kétszeresen tiszteli önt, mert ahányszor ön belefújt a 
sípjába, azt még elmondai se lehet. Sokszor megtapsolták, sokszor kifütyülték, ebben 
közösen lehetünk egyek.  
Ha én 93 évesen így összefoglalva el tudom mondani a múltamat, a jelenemet és a 
szándékomat, a kérésemet, akkor én nagyon fogok neki örülni. Ez már önmagában egy 
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óriási kitüntetés. Nem bánnék semmit, ezt megélni, egy nagy méltóság. Nekem ön 
elmondta, hogy milyen súlyos beteg volt és hogyan épült fel. Mindenkinek szívből 
kívánom, hogy soha ne adja fel, ha beteg. Az elmébe itt van, ő megélte, pedig a 
legsúlyosabb helyzetből jött ki. 
Kiállt elénk és elmondta a kérését, számomra ezt tiszteletre méltó. Köszönöm.” 
 
Orosz Lászlóné 
Kérdezte, hogy van-e még több hozzászóló? Mivel nincs, akkor a következőt fűzte az 
elhangzottakhoz: egy idős bácsi hívta fel ma telefonon, illetve már többször kereste, 
hogy elmondja, nem tud bejönni a közmeghallgatásra és tolmácsolja a kérését. Egész 
konkrétan a Lenkey ház építése, felújítása kapcsán az a pici utca nagyon leszűkült és a 
környéken lakó kerekesszékesek ill. mopeddal közlekedők nem tudnak elközlekedni. 
Nem azért, mert épül, megújul a Lenkey ház, hanem a munkálatok végzése során a 
teherautók, az egyéb autók elállják az utat. Aki azon a környéken lakik, óriási kört kell, 
hogy tegyen azért, hogy piacra, gyógyszertárba, egyéb helyekre eljusson. Az lenne a 
tiszteletteljes kérése neki és a környéken lakó mozgássérülteknek, hogy az autók úgy 
foglalják el a területet, hogy babakocsival, mozgássérült kocsival el lehessen 
közlekedni. 
 
Mirkóczki Ádám 
Megköszönte a hozzászólást. Elmondta, hogy már eljutott hozzá ez a probléma. Egy-
két hete személyesen is megnézte, hogy áll a dolog. Jelezni fogják a kivitelezőknek ill. a 
vállalkozóknak, hogy úgy parkoljanak, hogy biztonsággal lehessen közlekedni akár 
babakocsival, akár mozgássérült járművekkel. Nem tud azzal a fajta mentalitással mit 
kezdeni, amikor jól láthatóan egy doboz gyufa nem fér már az autó és a fal közé, de 
mégis úgy érzi a sofőr, hogy ott jó helyen van; újra jelezni fogják ezt a problémát.  
 

Zárszóként elmondta: nagyon szépen köszöni mindenkinek, akik eljöttek és éltek a 
lehetőséggel. Azokkal a problémákkal tudnak csak érdemben foglalkozni, amelyeket 
jeleznek a hivatal felé. Nagyon fontos erény, hogy az ember kiálljon a maga 
problémájáért. Megköszönte a képviselőtestület nevében, hogy eljöttek és 
megosztották velük a problémáikat. Hozzátette: ami nem a hivatal kompetenciája, 
azért felelősséget vállalni nem tudnak, de továbbítani fogják azokat.  
Megköszönte, hogy ott voltak és elmondták az észrevételeiket.  
 
Tóth Beáta 
Több felszólalás nem lévén, megköszöni a lakosság észrevételeit, valamint köszöni a 
képviselő-testület, a lakosság és a társszervek részvételét.  
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